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Eindelijk zult u zeggen: de nieuwe ZeijdeLinks.

U heeft gelijk: eindelijk. 

Maar de ZeijdeLinks ligt er. Opgemaakt, in eigen beheer, door 
de redactie zelf . De redactie waarin een wissel heeft 
plaatsgevonden. Rieteke Broos heeft, na jaren waarin ze als 
voorzitter en stuwende kracht van de redactiecommissie 
gefunctioneerd heeft, besloten zich op andere taken te richten.

We hebben Bert Veening bereid gevonden om haar plaats in te 
nemen. 

Ook Wim Winkelman, onze steun en toeverlaat voor wat betreft 
de vormgeving en opmaak van ZeijdeLinks  had besloten dit 
niet langer te doen. Omdat een vervanger voor Wim niet 
eenvoudig te vinden was, heeft de redactie besloten de opmaak 
in eigen beheer te gaan doen. Het resultaat is misschien iets 
anders dan u gewend bent, maar het blad ligt er en wij zijn als 
redactie natuurlijk benieuwd wat u als lezer en lid van “De 
Drentsche” van het resultaat vindt.

Als laatste werd de redactie  eind maart ook nog 
geconfronteerd met het feit dat de drukkerij waar de ZeijdeLinks 
altijd gedrukt werd, failliet ging zodat er ook nog naar een 
andere drukker gezocht moest worden. Ook dat is uiteindelijk 
gelukt.

Alles bij elkaar een wat lastige start maar het blad ligt er.

U treft natuurlijk weer de nodige nieuwtjes aan. Onze voorzitter 
geeft aan dat goed materiaal niet alles is maar wel helpt het 
spel te verbeteren. We hebben een interview gehad met Chris 
Kombrink, onze nieuwe hoofdgreenkeeper. Paull Kamstra van 
de DGCC vertelt over wat er in de wintermaanden door de 
DGCC allemaal aan werk verzet is. Van de verbouw van de 
receptie tot de wijzigingen in de baan. Bert Boogie vertelt in 
airshot 32 over het wel en wee van een observer bij 
golfwedstrijden. Eric Afman praat ons bij over alle nieuwe 
golfregels. We hebben een noviteit op de driving range: de 
Auto-Tee. Natuurlijk “kunst in het clubhuis”, de 
wedstrijdverslagen zoals altijd weer foutloos aangeleverd door 
Dik Boers en nieuws over The Country Golf Shop. En oh- ja, 
vanaf 8 mei kunt u elke woensdagavond weer deelnemen aan 
de Clubavond.

Kortom: de redactie wenst u veel lees plezier.

Mocht u op- of aanmerkingen hebben dan kunt u deze altijd 
mailen naar: zeijdelinks@dgcc.nl2

Foto cover: Hans Wichers
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Van de voorzitter
Henk van Halteren

Beste vrienden,

Het is eind februari. Eindelijk na ongeveer zes 
weken sta ik met mijn vriendje Roel van Putten 
weer eens op de baan. We zijn aangekomen op 
hole drie van de rode lus. Ik sla af. Ik raak de bal 
“clean”, zie de bal vanuit mijn linker ooghoek 
verdwijnen en een fractie later hoor ik achter mijn 
rug een krakend geluid. Raak ik een boom?! Dat 
kan natuurlijk niet op die plek. Ik kijk naar rechts 
en zie het clubhoofd van mijn driver tegen het 
been van Roel belanden. In mijn handen houd ik 
een stukje shaft over die eens deel uitmaakte van 
mijn driver!
Een moment van verwarring, van schrik. Is Roel 
ernstig geraakt? Dat bleek gelukkig mee te vallen. 
Hetgeen niet gezegd kon worden van mijn driver. 
Die was na tien jaren trouwe dienst ter ziele.

Na mijn ronde snel bij Marcel Warnaar van onze 
golfshop binnen gelopen en om advies gevraagd. 
Marcel wees mij erop en dat wist ik zelf ook wel, 
dat mijn driver tot een ietwat gedateerde 
generatie behoorde. Hij legde mij daarom de 
vraag voor of het wel verstandig zou zijn om te 
investeren in een nieuwe shaft. Zou het niet wijzer 
zijn om de kosten van een nieuwe shaft te 
gebruiken voor een modernere driver. Het leek mij 
een plausibel voorstel. Aldus hebben Marcel en ik 
een afspraak gemaakt om de keuze van een 
nieuwe driver eens goed te bepalen.
Voor deze afspraak had Marcel geavanceerde 
apparatuur klaargezet. Dus aan het werk, en 
vooral slaan. Van iedere geslagen bal wordt een 
registratie gemaakt. Balsnelheid, lengte, hoek van 
het clubhoofd, snelheid clubhoofd en nog veel 
meer details.

Ik keek mijn ogen uit, was zeer onder de indruk. 
Maar wat ook werd gemeten, en dat schijnt 
tegenwoordig heel erg belangrijk te zijn, is de 
balvlucht. Mijn balvlucht bleek veel te laag. De 

oorzaak van tien jaren zwak golf werd mij opeens 
volstrekt duidelijk. Ik golf iedere week met 
vrienden maar niemand die er iets over zegt. Maar 
dat terzijde. Marcel nam alle tijd. Herkende mijn 
hockey verleden. Sleepte de ene na de andere 
driver aan. Andere loft, andere shaft, etc. En 
zowaar: na verloop van tijd kwam ik steeds meer in 
de buurt van de ideale balvlucht. Uiteindelijk was 
het overduidelijk welke keuze ik zou moeten 
maken. En aldus geschiedde. Ik heb er inmiddels 
een aantal keren mee gespeeld en hij bevalt mij 
meer dan prima. Toch niet verkeerd een goede 
golfshop op onze baan met de nodige kennis van 
zaken. Marcel bedankt!

Dus vrienden, de lente is daar en het golfseizoen 
mag wat mij betreft beginnen. Voor jullie allen. 
Een heel goed, gezellig en sportief 2013 gewenst 
en we zien elkaar op ons zonovergoten terras.

Kopij 
De volgende ZeijdeLinks zal omstreeks begin juli 
2013 verschijnen. Uw kopij graag uiterlijk 1 juni 

2013 in de mailbox zeijdelinks@dgcc.nl.

Foto’s altijd als los bestand bijvoegen! Minimaal 
150 DPI in formaat van publicatie. De redactie 
vraagt er begrip voor dat ingezonden stukken 

soms iets moeten worden ingekort.
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Als jonge vent kwam hij al in dienst van de 
DGCC. Hij was vanaf het begin van de baan 
betrokken bij de aanleg en ontwikkeling. Hij is 
dagelijks actief op een van de machines of hij 
doet in een kleiner voertuigje de inspectieronde. 
Voor velen dus al lang een bekend gezicht. Maar 
wist u dat deze man sinds december 2012 onze 
hoofdgreenkeeper is en daarmee 
eindverantwoordelijke voor de staat van onze 
prachtige golfbaan en dus erg belangrijk voor 
onze club? Alle reden voor de redactie om eens 
nader met hem kennis te maken.

Personalia
Naam: Chris Kombrink
Woonplaats: Gieterveen
Leeftijd: 31 jaar
Getrouwd: met Rianne
Kinderen: Daan, 2 jaar
Beroep: hoofdgreenkeeper

Ik tref Chris met drie van zijn collega’s en zijn 
onafscheidelijke hond Zenna bij de werktuigloods. 
Het is koud, dus snel naar binnen, kop koffie erbij 
en al snel blijkt dat Chris iemand is die begaan is 
met zijn werk, de baan, de natuur en ons golfers. 
Daarnaast kan hij ook nog een goed verhaal 
vertellen, dus ik laat hem aan het woord.

Hoe lang ben je al werkzaam hier op de baan?
“Ik ben vanaf het begin bij de aanleg van de baan 
in dienst gekomen. Het eerste anderhalf jaar 
onder de vleugels van Cliff Farmer, onze eerste 
hoofdgreenkeper. Het was een tijd van pionieren. 
We deden veel met de hand en hadden een 
tractor met aanhangwagentje. Na Cliff hadden we 
een tijdje een interim tot in 2005 Louis Snelders 
hoofdgreenkeeper werd. Louis is tot 2012 
aangebleven en op 1 december vorig jaar heb ik 
zijn functie officieel overgenomen.”

Hoofdgreenkeeper? Ik heb even op de site van

de NGA (Nederlandse Greenkeepers Associatie) 
gekeken aan wat voor opleidingseisen je moet 
voldoen. Dat is niet niks.
“Nee, je wordt het niet vanzelf. Je moet naast een 
behoorlijk aantal jaren ervaring als (assistent)-
greenkeeper een pittige opleiding op hbo-niveau 
volgen waarin alles wat met golfen te maken heeft 
(regelgeving betreffende de golfbaan zelf, 
veiligheid, de golfbaan en zijn omgeving (flora, 
fauna en bodem), de omgang met golfers, 
bestuursleden van de club en de eigenaren van de 
baan) behandeld wordt. Daarnaast worden ook de 
vakken ‘Management’ en ‘Administratie’ steeds 
meer een belangrijk onderdeel van de opleiding.”

Je hebt het steeds over jullie team, met hoeveel 
man/vrouw zijn jullie eigenlijk?
“We zijn hier in Assen vaak met een team van acht 
mannen. Vrouwelijke greenkeepers zijn in 
Nederland op de vingers van een hand te tellen. 
Hier in Assen hebben we ooit eens een 
vrouwelijke stageloper gehad, maar tot nu toe 
bestaat ons team alleen uit mannen. In de winter 
zijn we niet allemaal hier werkzaam. Een aantal van 
ons werkt dan elders in Drenthe. In de zomer 
daarentegen zijn we fulltime met acht man bezig. 
De afgelopen twee jaar kregen we op de drukke 
momenten ook nog eens hulp van drie clubleden.

Chris Kombrink: hoofdgreenkeeper
Hans Wichers

Chris Kombrink met Zenna



5

 Deze senioren verrichtten ook maaiwerkzaam-
heden. De coördinatie van alle uit te voeren 
werkzaamheden is belangrijk en gelukkig weet 
iedereen goed wat er van hem verwacht wordt. 
Ieder kent zijn verantwoordelijkheden en niemand 
is te beroerd om een ander bij te staan indien dat 
nodig is. Officieel hebben we een werkweek van 
40 uur. In de zomer beginnen we om 7 uur en het 
komt vaak voor dat we tot half 5 of 5 uur bezig 
zijn.”

Wat is jouw ideaal als hoofdgreenkeeper?
“Zorgen dat de baan er steeds optimaal bij ligt. Ik 
ben pas tevreden als de spelers het idee hebben 
dat ze op de best onderhouden en mooiste baan 
van Nederland spelen. Met een mooie baan 
bedoel ik een baan die optimaal tot zijn recht 
komt in de omgeving waarin hij ligt. Hier in Assen 
is dat een baan waarin het Drentse landschap met 
zijn afwisselende flora (heide, bosschages en 
grassen) en fauna optimaal aanwezig is. Daarnaast
moeten fairways, greens en teeboxen natuurlijk

 steeds goed in orde zijn.”
Stress?
“Nee, ik ga met plezier naar mijn werk. We 
hebben een goed en enthousiast team. We 
werken hard maar de sfeer is goed. Geraakt 
worden door een bal, geslagen door golfers die 
niet even het geduld op kunnen brengen om ons 
ons werk te laten doen, komt gelukkig niet veel 
voor. Kortom, geen stress.”

Nog iets vergeten?
“Niet vergeten, maar ik wil graag even ons 
nieuwste project laten zien. Bij Rood 1 maken we 
een nieuw starthuisje. We metselen zelf. De palen 
die we gebruiken zijn zelf gezaagd uit de bomen 
die er stonden. Als het weer meewerkt is het klaar 
voor de aanvang van de competitie.”

Op de cover het starthuisje in aanbouw met v.l.n.r.: 
Marin de Vries (die samen met collega Pieter 
Douma (niet op de foto) het nieuwe starthuisje 
metselt), Jorn Kanninga, Chris Kombrink en Zenna.

Een nieuw seizoen staat voor de deur
Paul Kamstra

Na een wisselvallige winter staat het golfseizoen 
gelukkig weer op het punt van beginnen. Voor 
velen hét moment om de clubs weer uit het vet te 
halen en de eerste rondjes van 2013 te lopen op 
de golfbaan. Gelukkig hebben ook genoeg leden 
de afgelopen maanden de nodige uurtjes op de 
baan doorgebracht om de techniek bij te schaven 
of de handicap te verbeteren. Bij zomergreens 
was de baan deze winter ook qualifying dankzij de 
nieuwe wintercondities die zijn afgegeven door de 
NGF.

Voordat het nieuwe seizoen losbarst is er de 
afgelopen maanden het nodige veranderd aan de 
faciliteiten. Meest in het oog springende 
projecten zijn waarschijnlijk de nieuwe receptie en 
de metamorfose van de lounge in het clubhuis. 
Met name de receptie zal een grote verbetering 
blijken ten opzichte van het afgelopen jaar.
Bij binnenkomst door de glazen deuren staat u

vernieuwde receptie

meteen oog in oog met onze 
receptiemedewerk(st)er. Een nieuwe balie en een 
grote afbeelding van het witte parcours van onze 
baan zorgen voor een compleet nieuwe look. De 
shop heeft hierdoor ook een nieuwe indeling 
gekregen met een centraal geplaatste balie en 
extra ruimte achterin de winkel.
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Ook in het clubhuis zijn de nodige veranderingen 
aangebracht. Zo heeft het restaurant een nieuwe 
vloer gekregen, is er door het hele clubhuis gratis 
wifi te ontvangen, is er een nieuwe coating op de 
keldervloer aangebracht en heeft de lounge een 
nieuw interieur. In deze laatste ruimte werd bij 
wijze van proef deze winter al een biljart in gebruik 
genomen en daarna is er ook een grote 

vernieuwde lounge

boekenkast met tv neergezet, nieuw behang 
aangebracht en zijn er nieuwe stoelen en een 
open haard geplaatst. Leden die overigens nog 
boeken (bij voorkeur met harde kaft) in deze 
boekenkast willen plaatsen worden hiervoor van 
harte uitgenodigd. Mocht u dus boeken ‘over’ 
hebben dan kunt u ze bij onze receptie of in het 
clubhuis langs brengen. Desgewenst blijft u 
eigenaar van uw eigen boeken.

In de baan worden momenteel de paden 
gerenoveerd en wordt er een startershuisje 
geplaatst tussen de 1e tees van Rood en Wit. De 
route naar beide baanlussen loopt vanaf nu via 
deze nieuwe faciliteit zodat een starter bij drukte 
deze tees in de gaten kan houden en zonodig kan 
coördineren en assisteren bij het starten.

Voor het nieuwe seizoen ligt uw bagtag en nieuwe 
NGF-pas klaar op de receptie. Wij vragen u uw 
bagtag goed zichtbaar aan uw golftas te 
bevestigen. De marshals zullen hier op 
controleren!
Ook nieuw dit jaar is een extra oranje tee op 
iedere hole én het ‘verdwijnen’ van de 
zogenaamde heren- en damestees. Vanaf nu 

kunnen zowel dames als heren van elke tee 
spelen, oplopend in moeilijkheid van oranje, rood, 
blauw, geel naar wit. Onderstaand treft u een 
overzicht met het advies van de NGF van welke 
tee u kunt spelen op basis van uw spelniveau. Op 
drukke momenten kan de receptie, marshal of 
starter u vragen ook daadwerkelijk van de 
hieronder aangegeven tee te spelen.

Heren
Baanpermissie: oranje
Clubhandicap 54: oranje of rood
37,0 – 53,0: oranje of rood
29,0 – 36,0: rood of blauw
20,0 – 28,9: blauw of geel
10,0 – 19,9: geel
4,5 – 9,9:  geel of wit
0,0 – 4,4:  wit

Dames
Baanpermissie: oranje
Clubhandicap 54: oranje
20,0 – 53,0: oranje/ rood
10,0 – 19,9: rood
0,0 – 9,9:  blauw

vernieuwde schapen

Tot slot hebben de schapen achter de backtee van 
Geel 9 nakomelingen gekregen. In de afgelopen 
weken hebben wij vier lammetjes mogen 
verwelkomen. De kudde groeit dus gestaag en 
wordt bovendien met veel enthousiasme 
onderhouden door onze greenkeepers.
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Nieuws uit de redactie
Redactie

Wie wel eens de moeite neemt om op de eerste 
pagina te kijken wie er in de redactie van 
ZeijdeLinks zitten is het waarschijnlijk opgevallen 
dat met ingang van dit nummer de samenstelling 
is veranderd. Redacties wisselen wel vaker, niets 
nieuws onder de zon. Maar vaak worden periodes 
bepaald door een drijvende kracht zonder wie het 
moeilijk zou zijn een clubblad als ZeijdeLinks met 
enige frequentie te laten verschijnen. De 
afgelopen zes jaar was Rieteke Broos de motor 
binnen de redactie van ons clubblad.

Aanvankelijk was Rieteke ‘gewoon’ lid van de 
redactie. Maar toen een ‘hoofdredacteur’ al na 
een korte periode weer vertrok nam Rieteke het 
voortouw. Niet dat ze die functie ambieerde, maar 
iemand moest het doen. Ze onderhield de 
contacten en hield de organisatie in de hand.

Binnen een groep vrijwilligers is het soms lastig 
anderen aan te spreken om iets voor elkaar te 
krijgen. Rieteke trok en pushte waar dat nodig was 
en zo kwam er onder haar leiding toch steeds 
weer een heel nieuw nummer van ZeijdeLinks tot 
stand. 

Een redactie leunt zwaar op de bijdragen van 
vaste schrijvers, maar Rieteke droeg ook zelf bij 
met min of meer regelmatige rubrieken als ‘9 
holes met…’ en ‘Wat is dat nu weer?’ 

Na zes jaar volledige inzet vond Rieteke het tijd 
om er een punt achter te zetten. Vanaf dit nummer 
moeten we het zonder haar doen. Dat zal even 
wennen zijn. Rieteke, bedankt voor alles, alles, 
alles wat je de afgelopen jaren voor de redactie en 
ZeijdeLinks hebt gedaan. 

Gelukkig hebben we iemand bereid gevonden de 
redactie aan te vullen. Bert Veening is direct met 
zijn taak begonnen. Hieronder stelt Bert zich even 
voor.

“Ik ben in 2004 lid geworden van De Drentsche en 
genoot al gauw van alle gezelligheid die onze 
bloeiende vereniging kenmerkt. Nou is een 
vereniging naar mijn mening pas bloeiend als 
voldoende leden zich ervoor inzetten.

Na een paar jaar toegekeken te hebben hoe 
anderen de handen uit de mouwen staken om de 
boel aan de gang te houden door te besturen en 
allerlei leuks te organiseren, vond ik dat ik niet 
langer aan de kant kon blijven staan. Ik ben sinds 
enige jaren actief in de Herenmiddagcommissie 
en daar komt nu dus de redactie van de 
ZeijdeLinks bij. Het lijkt mij erg leuk en ik hoop dat 
u dat tussen de regels door zult kunnen lezen.”

Nog een wijziging, weliswaar niet binnen de 
redactie, maar wel belangrijk voor de uitgave van 
ZeijdeLinks. Jarenlang heeft Wim Winkelman de 
vormgeving van het blad voor zijn rekening 
genomen. Vanaf dit nummer is dat niet meer het 
geval.

In het productieproces van ZeijdeLinks was Wim 
Winkelman het bijna eindstation. Wij bewerkten 
de aangeleverde teksten en selecteerden de foto’s 
en leverden die bij Wim in. Hij maakte daar een 
fraai geheel van. In het begin gingen de teksten 
nog fysiek heen en weer: op een stick richting 
Roden, waarna de papieren drukproef weer naar 
Assen werd gebracht. Na de correcties ging het 
papier weer terug naar Roden. Wim leverde het 
resultaat dan aan bij de drukker. 

Met dat heen-en-weer sturen ging veel tijd 
verloren. De laatste jaren ging dat geavanceerder 
en dus veel sneller via Internet. Wim heeft altijd, 
ook als betrokken lid van De Drentsche, met ons 
meegedacht en de samenwerking is steeds prettig 
verlopen. Persoonlijke omstandigheden hebben 
Wim doen besluiten met de werkzaamheden voor 
ZeijdeLinks te stoppen. Ook Wim willen we graag 
hartelijk bedanken. voor zijn inzet.  
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Wedstrijdverslagen
Dik Boers

Sinterklaaswedstrijd
Op 1 december hebben 33 leden deelgenomen 
aan de wedstrijd ter ere van Sinterklaas. Helaas 
had hij het te druk die dag om aanwezig te 
kunnen zijn bij deze wedstrijd. De 
weersomstandigheden waren redelijk. Een beetje 
regen maakte het wel koud. Na 9 holes had Henk 
Roelfsema 35 punten (inclusief 18 gratis) 
verzameld; hij kreeg hiervoor de eerste prijs. De 
tweede prijs ging naar Arjen Noorman met ook 35 
punten. Randy Soemosemito kreeg de derde prijs 
voor 34 punten.

Wild & Wijn
Deze wedstrijd heeft eerder op de kalender 
gestaan, maar werd toen wegens onvoldoende 
belangstelling geschrapt. We hebben het nog een 
keertje geprobeerd. Deze keer hadden 19 leden 
zich gemeld voor de wedstrijd. De 
weersomstandigheden waren aardig goed, het 
was droog, maar de wind was volop aanwezig. Na 
9 holes had Randy Soemosemito de meeste 
punten (39) bijeen geslagen, goed voor de eerste 
prijs. Arjen Noorman werd tweede met 38 punten 
en Paul Vriends derde, ook met 38 punten. Na een 
drankje en een warme douche gingen 26 leden 
aan tafel. Naast de spelers waren ook aanhang en 
andere belangstellenden binnengekomen. De 
koks onder leiding van Henk Hamming hadden 
hun beste beentje voorgezet. Wij konden 
genieten van een heerlijk wildgerecht en toetje. In 
het nieuwe seizoen staat deze wedstrijd weer op 
de kalender.

Wintercup 3
Op zondag 13 januari hebben 49 leden 
deelgenomen aan deze wedstrijd. De 
weersomstandigheden waren goed te noemen, 
het was droog met een beetje wind en een paar 
graadjes onder nul. Ondanks dat deze wedstrijd 
‘Wintercup 3’ heet was dit nog maar de tweede 
wedstrijd van dit winterseizoen. Op 9 december 
stond ‘Wintercup 2’ gepland, maar die kon niet 
door gaan wegens winterse omstandigheden. Op 
27 januari is een tweede poging gedaan, maar 
helaas was de winter weer de spelbreker.

Op 13 januari kreeg Karin van Esch de eerste prijs 
voor 40 punten (22 eigen en 18 gratis), de tweede 
prijs was voor Friso Roorda met 39 punten en de 
derde prijs ging naar Max van der Veen met 
eveneens 39 punten. Nummer vier werd Joke 
Hogeman met 38 punten en Oslin Ras kreeg voor 
zijn 38 punten de vijfde prijs. Volgens de 
uitslagenlijst was Arnaud Kwaadsteniet de 
nummer één met 40 punten. Hij heeft echter zelf 
aangegeven dat zijn handicap niet reëel was en 
daarom speelde hij buiten mededinging mee. Een 
sportief gebaar.
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Wintercup 4
Nadat de baan bijna twee weken dicht was 
geweest kon deze Wintercup toch gespeeld 
worden. Veel leden hadden misschien gedacht dat 
de omstandigheden niet goed zouden zijn en 
hadden zich niet aangemeld. Slechts 33 leden 
gingen van start. Misschien waren er onder de 
deelnemers nog een aantal die gedacht hebben: 
“had ik mij maar niet opgegeven”. Bij de start veel 
wind, maar droog. Na enkele holes begon de 
regen met een nog sterkere wind. De combinatie 
regen en wind zorgde voor kou. Het was dan ook 
niet verwonderlijk dat de resultaten lager waren 
dan bij de Wintercup 3. Toch zijn er weer 
deelnemers die zich nergens iets van aantrekken 
en gewoon goed presteren. Randy Soemosemito 
was er een van. Hij kreeg voor 38 punten de eerste 
prijs. De tweede prijs ging, met 36 punten, naar 
Richard Janssen en Karst Terburg kreeg ook voor 
36 punten de derde prijs.

Wintercup 2
Zoals u kon lezen werd de 2e Wintercupwedstrijd 
tot twee keer toe afgelast i.v.m. de 
weersomstandigheden. Op 17 februari lukte het 
dan toch. De dooi was net op tijd ingetreden. Het 
was droog, er was geen wind, dus ideaal golfweer. 
De belangstelling viel tegen en dat heeft 
misschien wel te maken met de situatie van de 
baan: dicht, dan weer even open etc. Om 13:00 
uur gingen 37 leden van start. In verband met de 
vervanging van de server hadden wij niet de 
beschikking over de computer. Bij de start van de 
prijsuitreiking werd al aangegeven dat de uitslag 
onder voorbehoud was. Dus na het nodige 
controlewerk van de hoogste scores was de 
winnaar bekend. Friso Roorda had met 41 punten 
de beste score voor de eerste prijs. Paul 
Hoogvorst had drie punten minder en kreeg 
hiervoor de tweede prijs. Vervolgens kwam Martin 
Weeda met 36 punten in aanmerking voor de 
derde prijs. De volgende dag was de computer 
weer beschikbaar. Na verwerking van de kaarten 
bleek dat Johan Bosman met 38 punten recht had 
op de derde prijs. Bij de Wintercup 5 heeft hij 
alsnog de prijs ontvangen van Martin Weeda. Het 
goed berekenen van Stableford punten blijft 

moeilijk.

Vossenjacht
De eerste wedstrijd in 2013 over 18 holes. Het was 
droog, maar wel koud door de forse wind. De 
sneeuw was wel verdwenen, maar toch werd deze 
wedstrijd nog op wintergreens gespeeld. Anne 
Bultstra was de winnaar van vorig jaar en 
traditiegetrouw is de winnaar van het vorige jaar 
de Vos. Met 29 deelnemers zijn wij vanaf 9 uur 
gestart.

Omdat er geen dames of heren tees meer zijn had 
de wedstrijdcommissie besloten deze wedstrijden 
een helft van de gele tee te spelen en een helft 
van de rode. Voor de dames betekent dit dat zij er 
een aardig aantal slagen bij krijgen terwijl de 
heren de nodige slagen moeten inleveren. De 
reacties waren positief, dus is het spelen van 
diverse tees voor herhaling vatbaar.

Bij de “reguliere” wedstrijd waarbij 
Stablefordpunten tellen of het aantal slagen kun je 
niet van verschillende tees spelen maar wel 
iedereen vanaf de gele, blauwe of rode tee. Na 
het verzamelen van de scores bleek Antien 
Lekkerkerker de beste papieren te hebben. Zij 
behaalde een score van maar liefst + 13. Op de 
tweede plaats eindigde Henk van der Greft met + 
11 en Karin van Esch kreeg voor dezelfde score de 
derde prijs.

Wintercup 5
Op zondag 3 maart is de laatste Wintercup van dit 
seizoen gespeeld. De omstandigheden waren 
prima, droog weer, nagenoeg geen wind en een 
bijna droge baan. Van de aanwezige deelnemers 
waren er vier potentiële winnaars. Karin van Esch, 
Gerda Koster, Friso Roorda en Karst Terburg. Het 
aantal deelnemers viel met 33 tegen. De winnaar 
van de dag werd Peter de Weerd met 39 punten. 
Op de tweede plaats eindigde Karst Terburg met 
38 punten en Ada Williams kreeg de derde prijs 
voor 37 punten. De overall winnaar werd Friso 
Roorda met 115 punten (41, 39 en 35). Op de 
tweede plaats eindigde Gerda Koster (112 
punten), derde werd Karin van Esch (111 punten) 
en vierde werd Karst Terburg (111 punten).
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AIRSHOT 32
Bert Boogie

Laatst schoof ik aan bij een heer met een pientere 
blik en schrandere uitstraling. Hij zat in gedachten 
- ins Blaue hinein - te staren. Ik bestelde een kop 
koffie zonder franje en zette me voor een zit van 
een half uur op de kruk.
“Waar fladderen de gedachten op deze fraaie dag 
naartoe” begon ik nogal poëtisch. “Nou, dat zal ik 
je zeggen” begon hij toen de mist in zijn ogen 
enigszins was opgetrokken. “Ze hebben het 
tegenwoordig vaak over oneerlijkheid in de sport. 
Allerlei middelen om de prestaties op verboden 
manier op te krikken. Af en toe een biecht van de 
zondaren. De hypocriete achterban ontspringt de 
dans. En daar gaan we weer. Op naar de volgende 
zelfreinigende actie. Hoe naïef wil je me hebben?” 
Ik deed er het instemmende zwijgen toe. “De 
belangen zijn groot. Het publiek verlangt het. De 
media. De sponsoren. Het grote geld zet de 
sporters ertoe aan. Het is niet uit te roeien. Dat is 
mijn mening.” “Hoe kom je tot deze rotsvaste 
overtuiging?” vroeg ik nieuwsgierig naar zijn 
argumenten en bood hem een vertering aan als 
aanmoediging na zijn veelbelovende introductie. 
Hij woog een slok van het gebodene op zijn tong 
en ging verder.
“Nou, dat heeft te maken met mijn hobby. Ik ben 
namelijk observer bij golfwedstrijden. Niets 
bijzonders, niveau -bal op ’t dak- maar ik heb er lol 
in. Een paar maand geleden stond ik op een 
wedstrijd en zie een mate aan gesjoemel! 
Ongehoord! Dat wil je niet weten! Dat had ik nog 
nooit meegemaakt! En dat zegt wat met mijn 
jarenlange ervaring! Een deelnemer schopte 
stiekem zijn bal uit een divot. Hij sloeg naar de bal 
met de bedoeling ‘m te spelen en zei na de 
luftswoeng dat het een oefenslag was. Vervolgens; 
ik weet zeker dat hij zijn bal bij de tweede slag 
out-of-bounds had geslagen. En wat gebeurde? 
Hij vond ‘m een meter binnen de paaltjes. 
Vervolgens; bij navraag gaf hij, buiten de 
luftswoeng om een slag minder aan. Op de green 

plaatse hij de bal terug voor de marker terwijl hij 
’m erachter gelegd had. En dat allemaal op 
dezelfde hole. Gelukkig werd hij gepakt toen zijn 
tegenstander zijn bal uit de hole haalde en zag 
dat hij een verkeerde bal had gespeeld. Want dat 
had hij ook nog gedaan toen hij zijn bal in de 
rough niet terugvond. Zo kwam alles toch nog op 
z’n pootjes terecht. De eerste prijs was een doosje 
ballen! Drivingrangekwaliteit! Grote geld, 
mehoela.
“Het zit er in hè. In iedereen. Het is een 
weeffoutje” keek hij mij onderzoekend met een 
lichte frons aan. “Daar zat ik nou aan te denken”. 
En naar een mistroostige zucht: “Misschien kun je 
dat gedoe met stimulantia maar beter vrijgeven. 
Ligt het bij iedereen in de koelkast en kunnen ze 
zelf bepalen of ze hun leven in de waagschaal 
willen leggen. Net zoals met de gladiatoren 
vroeger, maar dan vrijwillig.”
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De nieuwe wintertees zijn een aardig succes 
gebleken. Diverse leden hebben afgelopen winter 
(alleen als de normale greens open waren, 
natuurlijk) qualifying kaarten gelopen. En niet 
onverdienstelijk, er zijn wat handicaps naar 
beneden bijgesteld. En omhoog. Je hoefde 
daarvoor in sommige gevallen niet eens te spelen, 
ook de jaarlijkse revisie heeft weer voor beweging 
in de handicaplijsten gezorgd. Sommige leden 
waren verbaasd over de bijstelling van hun 
handicap. Dan hadden ze hun verplichte vier 
kaarten gelopen, alles net in of onder de buffer, 
en ging hun handicap toch met een vol punt naar 
beneden. De nieuwe revisie kijkt niet alleen naar 
het laatste jaar, maar de laatste acht kaarten, dus 
dat kunnen ook kaarten uit het jaar ervoor zijn. No 
returns tellen overigens niet mee, dus leden die 
wel vier kaarten hadden ingeleverd werden alsnog 
geconfronteerd met een inactieve handicap, als 
een van die kaarten een no return was. Geen 
nood, drie kaarten inleveren (zonder sticker) en je 
handicap is weer actief. Dan nog een vierde kaart 
(met sticker) om ook het volgende jaar actief te 
blijven.

De nieuwe wintertees zijn niet alleen geel voor de 
heren en rood voor de dames, maar voor iedereen 
te spelen. Wat we de afgelopen tijd wel hebben 
gezien is dat het niet altijd even gemakkelijk is de 
juiste kleur te kiezen bij het vooraf aanmelden van 
een qualifying ronde in de kiosk. Ik was zelf 
waarschijnlijk een van de weinigen die met opzet 
een Q-kaart van de rode wintertees liep. Een fiks 
verschil: zes slagen minder mee dan vanaf de gele 
wintertees. De juiste kleur kiezen wordt met de 
reguliere tees nog een hele toer, aangezien je nu 
vanaf wit, geel, blauw, rood en oranje kunt spelen. 
Markeer de kleur van de tee ook op de kaart.

De winterlessen van de B&S zijn weer achter de 
rug. Behalve lessen om je techniek bij te schaven, 
zou iedereen er goed aan doen ook de regels 

regelmatig te bestuderen. Dat geldt niet in de 
laatste plaats voor mezelf, mijn kennis van de 
regels blijft niet vanzelf op het niveau van net na 
de cursus Regelcommissaris. Maar de 
hulpmiddelen zijn meer dan ooit binnen 
handbereik: zoek op internet op “golf decisions” 
en je krijgt direct een link naar het Decisions boek 
in PDF vorm. Kun je mooi het volgende opzoeken, 
het betreft een vraag die ik deze winter kreeg 
voorgeschoteld en iets wat met enige regelmaat 
gebeurt, maar niet door iedereen correct wordt 
opgelost.

Iemand raakt tijdens zijn oefenswing de bal, die 
daardoor wordt verplaatst. Wat te doen en wat is 
de straf, als die er al is? 

De definitie van een slag zegt dat je een 
voorwaartse beweging met de stok naar de bal 
maakt met als doel de bal te slaan. Dat is bij de 
oefenswing niet het geval, dus je hebt geen slag 
gemaakt. Je hebt echter wel de bal bewogen 
(Regel 18-2a). En dus moet de bal worden 
teruggeplaatst. De strafmaat ligt aan de situatie. Is 
de bal in het spel of niet? Een bal is volgens de 
definitie in het spel “zodra een speler een slag 
heeft gedaan op de afslagplaats. Hij blijft in het 
spel tot hij is uitgeholed, tenzij hij verloren is, 
buiten de baan ligt of is opgenomen, of als hij is 
vervangen door een andere bal, ook als dat niet is 
toegestaan; die vervangende bal wordt de bal in 
het spel. […]” Als je de bal bij het begin van een 
hole voor het eerst op de tee zet, is die nog niet in 
het spel. Tik je de bal van de tee af met je 
oefenswing, dan krijg je dus geen straf. Wel moet 
je vervolgens van de teeground een bal in het spel 
brengen. Je mag dat dus op de tee doen, maar je 
mag die tee ook eerst nog verplaatsen, de bal is 
nog steeds niet in het spel. Maar als je eerste 
afslag out of bounds is en je teet opnieuw op, dan 
is de nieuwe bal wel degelijk in het spel. Tik je die 
nog een keer van de tee met je oefenswing, dan 

De bal is weer in beweging
Eric Afman, Regel- en Handicapcommissie
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krijg je wel een strafslag. Je moet ook dan de bal 
terugplaatsen. Nu mag je de tee niet meer 
verplaatsen. Dat zou je twee strafslagen kosten. 

In alle gevallen, dus ook op de fairway, in de 
rough, of de hindernissen of op de green, geldt 
dat als je de bal niet terugplaatst nadat je hem 
hebt bewogen en je maakt daarna een slag naar 
de bal, je vanaf de verkeerde plaats speelt. Dat 
kost je in matchplay de hole, en in strokeplay twee 
strafslagen. Je moet de hole verder uitspelen, 

Noviteit op de driving range: de  Auto-Tee
Nies Slim

tenzij je beduidend voordeel hebt van de nieuwe 
ligging van de bal. Bijvoorbeeld als de bal een 
stuk dichter bij de hole lag dan voor je hem had 
bewogen, of niet meer in de diepe rough, maar 
netjes op de fairway, of op de green 10 cm van de 
hole in plaats van twee meter. In die gevallen waar 
je beduidend voordeel hebt, moet je de bal 
terugplaatsen.  Doe je dat niet, dan volgt 
diskwalificatie. Hmm, misschien toch wel zo 
voordelig om bij twijfel in dit soort gevallen een 
regelboekje bij de hand te hebben…

Op de eerste lentezaterdag van 2013 is het 
shocking koud! De zon schijnt bedrieglijk; de 
wind zorgt voor een gevoelstemperatuur van ver 
onder het vriespunt. Toch heerst er een vrolijke 
stemming op de baan. De nieuwe balie en 
winkelruimte zijn in gebruik genomen. En sinds 
kort staan er op onze driving range twee nieuw 
apparaten. Als eerste in Nederland heeft De 
Drentsche de beschikking over volautomatische 
afslagplaatsen! Ik hoor u denken: 
“Volautomatisch? Wat heb ik daaraan?” En ik 
denk: “Zijn wij, nuchtere noordelingen, de early 
adopters van Nederland?” Ik vraag het aan 
Wouter Huizinga en zijn compagnon Frank 
Boersma van AutoTee BV die op deze koude dag 
de golfers warm proberen te maken voor hun 
machine.

Voor ik de beide heren van AutoTee tref loop ik de 
nog afgeschermde driving range op. Ik zie  
Frenkel Tel op een van de apparaten. Frenkel: 
“Het slaat wel heel lekker van deze mat. Hij is 
minder hard, veert wat meer en benadert 
daardoor het echte gras beter.” Frenkel doet veel 
ijzerslagen zonder de tee echt te gebruiken. “Dan 
voegt het natuurlijk niet zoveel toe”, merkt hij op. 
Hij laat me zien hoe je de tee met een simpele 
druk op het schermpje op een andere hoogte in 
kunt stellen. “Dat is wel heel handig, dat je jouw 
ideale hoogte makkelijk kunt aangeven.” 

Ik mag wat actiefoto’s van hem maken. Frenkel: “Ik 
weet nog niet hoe vaak ik er gebruik van zal 
maken. Hij is afgesteld op een kwartier, ik sta 
regelmatig veel langer op de driving range en 
ieder kwartier kost een euro.” 
Even later komen Wouter en Frank naar de driving 
range. Met hamer en spijkers wordt nog wat extra 
informatie bij de machines opgehangen. Frank: 
“Het moet duidelijk zijn dat iedereen gebruik mag 
maken van de Auto-Tees. Ze zijn er niet alleen 
voor de pro’s en de toppers.” 
Wouter Huizinga en Frank Boersma kennen elkaar 

vanaf hun studietijd - beiden studeerden 
commerciële economie – en vanaf 2004 werken ze 
al samen. Eerst in de elektronicamarkt en 

Frenkel Tel oefent op de Auto-Tee
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Is dat dan zo’n probleem, even een bal pakken?
“Nee natuurlijk niet, dat hebben we altijd zo 
gedaan, maar je onderbreekt daarmee ieder keer 
weer je ideale houding. Een beweging slijpt beter 
in wanneer je hem steeds herhaalt. Kijk maar eens 
hoe vaak een pro tijdens een les op de driving 
range de bal voor jou op de tee legt om jou in die 
positie te houden, de beweging niet te laten 
onderbreken.”

Is iedere drie seconden een bal niet erg snel?
“Na drie seconden ligt er weer een nieuwe bal 
voor je klaar. Dat wil niet zeggen dat je in dat 
tempo moet slaan, pats, pats, pats alle ballen 
weg. Je moet er de tijd voor nemen, de 

beveiligingscamera’s en sinds 2012 ook op het 
gebied van golfapparatuur.

Hoezo golfapparatuur?
Wouter: “Ik golf zelf. Ik zag in het buitenland hele 
rijen van deze automatische afslagplaatsen achter 
elkaar. En in Nederland stond er niet een. Een jaar 
geleden ben ik begonnen de mogelijkheden voor 
Nederlandse banen te onderzoeken. In oktober 
2012 zijn we van start gegaan. Ik heb een Zuid-
Koreaanse machine bekeken maar de keuze is 
gevallen op een Zweedse. Het bedrijf Range 
Servant is marktleider op het gebied van 
golfapparatuur. Hun producten zijn van een goede 
kwaliteit, weinig storingsgevoelig. Dat is natuurlijk 
belangrijk. Ze moeten het gewoon altijd doen.”

Waarom is de eerste bij De Drentsche geplaatst?
“De Drentsche is mijn ‘home course’. Bovendien 
was Jan-Willem direct enthousiast. De Drentsche 
staat bekend als een baan waar nieuwe concepten 
worden gelanceerd. De Golf Lodge is daar ook 
een voorbeeld van. Vanuit De Drentsche willen we 
het verder uitrollen. Ondertussen hebben we 
contact met zo’n twintig andere banen.”

Wat is jullie concept?
“Zoals gezegd gaan we een partnership met de 
baan aan. De machines zijn van Auto-Tee. Wij 
plaatsen de apparaten voor vijf jaar. In die periode 
zorgen wij voor het onderhoud. De baan verkoopt 
de tokens. De opbrengst wordt volgens een 
bepaalde sleutel gedeeld.”

Wat kan de Auto-Tee eigenlijk?
“Het werkt als volgt: je koopt voor een euro een 
token bij de balie. Je tankt een mand ballen. De 
ballen stort je in de machine en je doet de token 
erin. Op het schermpje geef je de hoogte van de 
tee aan. Onderuit de machine komt een bal die 
naar een kuiltje in de mat rolt. Dan komt er onder 
de bal een tee uit de mat omhoog. Precies op de 
juiste hoogte en je kunt slaan. Drie seconden na 
de slag komt er een nieuwe bal uit de machine. Je 
hoeft nooit meer een bal op te rapen en op een 
tee te plaatsen.”

concentratie opbouwen. Je routine voor het slaan 
is net zo belangrijk als de slagbeweging zelf.”

Wat is nog meer een reden om op de Auto-Tee 
te oefenen?
“Je hebt alle gewenste hoogtes tot je 
beschikking. Dat heb je op een conventionele mat 
niet. Je hebt daar een hoge of een lage tee. De 
hoge tee is alleen geschikt voor je driver. De lage 
tees voldoen niet voor de ijzerslagen. Je zou van 
mat moeten wisselen, en dan nog is het niet 
ideaal. Met de Auto-Tee stel je de hoogte op de 
millimeter nauwkeurig in. Je kunt de slagen door 
de baan veel realistischer nabootsen. Dan laat je 
de bal minimaal omhoog komen. En sla je lekker 
door de mat heen met bijvoorbeeld een ijzer 5 of 

Wouter Huizinga en Frank Boersma
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7. Het maakt dan niet meer uit waarmee je slaat. 
Je kunt alle slagen op die ene mat oefenen.”

De prijs: een euro voor een kwartier?
“We hebben gekeken naar hoe golfers gebruik 
maken van de driving range en ook ervaringen uit 
het buitenland daarbij betrokken. Veel golfers 
slaan voordat ze een rondje gaan lopen een 
mandje of twee ballen weg. Ze trekken daar dan 
een kwartier voor uit. Dus die tijd voldoet voor 
veel spelers. Met een euro proberen we het 
laagdrempelig te houden. Iedereen moet er 
gebruik van kunnen maken. Tijdens een driving 
range les kun je er ook gaan staan.”

Zijn er nog meer mogelijkheden?
“Ja, naast het automatische tee-upsysteem 
bestaat ook het autotracksysteem. Het is een 
radarsysteem dat wordt geïntegreerd in de 
afscheiding tussen de afslagplaatsen. Na elke slag 
worden op het display snelheid en  afstand 
aangegeven. Voor iedere golfer is het belangrijk 
te weten hoe ver je slaat met je verschillende 
clubs. Wie weet is dat de volgende stap voor De 
Drentsche.”

Ik zie mijzelf nu toch wel vaker even op de driving 
range staan. Ik heb mijn ballenkey al vast extra 
opgeladen. Wie weet, leidt het tot een 
spectaculaire verbetering van mijn handicap. 
Met het enthousiaste verhaal van Wouter en Frank 
kan het haast niet anders. Binnenkort staan de 
Auto-Tees op veel meer banen in Nederland.

Op 23 maart werd na een verbouwing de 
vernieuwde Country Golf Shop geopend. Hoewel 
het totale vloeroppervlak iets minder is geworden 
oogt de ruimte groter. En doordat er meer 
daglicht van beide kanten binnenkomt, is het er 
een stuk lichter geworden. 
The Country Golf Shop heeft voor de leden van 
De Drentsche een klantenkaart geïntroduceerd. 
Deze TCGS privilege card is verkrijgbaar in de 
shop.

Card-houders krijgen maandelijks via de mail een 
nieuwsbrief toegestuurd. Daarin staan steeds de 
aanbiedingen waar je als deelnemer van kunt 
profiteren. Iedere maand betreft dat vier artikelen 
waarop behoorlijke kortingen worden gegeven. 
Loop even binnen bij de shop en vraag naar de 
TCGS-card en profiteer direct!

The Country Golf Shop
Nies Slim

Woensdag clubavond
Henk Roelfsema

De dagen worden al weer langer, op het moment 
dat ik dit schrijf (eind februari) is de baan dankzij 
de wintertees zelfs al weer qualifying. Veel mensen 
zijn druk aan het lessen en oefenen voor het 
komend golfseizoen.

Vanaf woensdagavond 8 mei start “Onze 
Clubavond” weer. Tot en met 28 augustus is er 

dan iedere woensdagavond weer een 
inloopavond van Golfvereniging de Drentsche. De 
horeca zorgt weer voor een lekkere hap na het 
'rondje' lopen (voor die dat wil), dat is hun wel 
toevertrouwd.

Jullie gastvrouwen en -heren van de clubavond 
zijn er al weer klaar voor, wat ons betreft mag het 
wel beginnen. We hopen velen van jullie weer op 
de Clubavond te zien, om er met elkaar weer een 
mooi en gezellig seizoen van te maken.
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Soms wint de kleur, soms de vorm in samenhang 
met de gebruikte techniek. Vaak hangt hij tegen 
het minimalisme aan.
Naast het landschap is het portret, vooral dat van 
kinderen een onderwerp dat hem boeit. Hij 
schildert ze goed herkenbaar maar op een geheel 
eigen wijze.Kleur is daarin belangrijk.

Puur abstract trekt hem ook. In deze schilderijen 
zie je goed de stemming waarin hij het 
geschilderd heeft terug. Uitbundig van kleur of 
ingetogen. En altijd is er een zeker ritme in te 
vinden, zij het in de vormen, zij het in de kleur of 
techniek. Hij werkt met penseel, grote kwast, palet 
en met mixed media, zand , ribkarton, lapjes stof,
en veel meer. Van veel doeken ziet men zijn 
introverte aard goed af. De diversiteit behoedt 
hem voor het door hem gevreesde monotonisme. 
Bij hem geen ‘series van…’

Inmiddels is zijn werk goed herkenbaar, maar een 
uitgebalanceerde eigen signatuur is iets waar nog 
driftig aan gesleuteld wordt. Hij is niet 
commercieel ingesteld, toch weet men hem wel te 
vinden. Zijn werk hangt verspreid door Nederland.

zodanig dat er nog van herkenning sprake kan 
zijn. Dat is een uitdaging die hij elke keer weer 
aangaat. Hij schaakt als het ware met de 
toeschouwer. Alhoewel het onderwerp niet zoveel 
ter zake doet hierin, is het landschap in al zijn 
verschijningsvormen toch een terugkerend object. 

Kunst in het clubhuis
Bert Blanke

De expositie van Sake Elzinga, Tonnis de Boer en 
Bert Blanke heeft plaats  gemaakt voor nieuw 
werk. Hopelijk hebben fotografie, aquarellen en 
de stillevens voor u een bijdrage geleverd aan de 
sfeer in ons clubhuis. Het nieuwe werk 
onderscheidt zich door een totaal andere stijl, 
techniek en kleurgebruik. De organisatie van 
‘Kunst in het Clubhuis’ heeft zich ten doel gesteld 
u breed te informeren over wat er op het gebied 
van kunst gaande is.

Aad Schel
Aad Schel is geboren in Den Haag (1944). Na zijn 
loopbaan als leraar richt hij zich weer vol op de 
schilderkunst. Hij heeft een atelier aan huis in 
Assen maar ook in Zuid-Frankrijk. Het werk van 
Aad is doorgaans zeer eigenzinnig en 
expressionistisch van aard. 

Ploeteren.
“Het is altijd weer ploeteren om wat er in je hoofd 
zit op het doek te krijgen. Bovendien verandert je 
doel met elke streek van het penseel. Steeds ga je 
weer een andere kant uit en zelden wordt het wat 
je er van te voren bij had gedacht.”

Bindende factor in vrijwel heel het oeuvre is de 
verhouding tussen abstract en figuratief. Aad 
balanceert daarin vaak op het randje. Hoe ver kun 
je gaan met wegnemen, abstraheren maar toch 

Aad Schel




